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ZAPYTANIE 1/2024 

W nawiązaniu do odpowiedzi PZD.054.24.2023.WS z dnia 16.08.2023 r. na moje zapytanie 
nr 1/2023 z dnia 03.08.2023 r. w sprawie budowy przejścia dla pieszych na drodze powiatowej 
nr 1279T przy przejeździe kolejowym i drodze prowadzącej do kościoła w miejscowości 
Szczukowice, w której zostałem poinformowany o tym, iż Powiatowy Zarząd Dróg w Kielcach 
powołał Komisję Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, która w dniu 22.06.2023 roku ustaliła, że 
w miejscowości Szczukowice zostanie wykonane przejście dla pieszych na wysokości posesji 
nr 157. Na temat przejścia dla pieszych o powstanie, którego wnioskowałem w interpelacji 
nr 2/2023 z dnia 20.02.2023 r. nie wydała żadnej opinii. 

W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji czy Powiatowy Zarząd Dróg wystąpił do 
członków Komisji z zapytaniem dlaczego we wskazanej przeze mnie lokalizacji nie zostało 
wyznaczone przejście dla pieszych. Jeśli tak to proszę o przekazanie stanowiska komisji w w/w 
sprawie. Proszę o informację czy ponownie została powołana Komisja Bezpieczeństwa w celu 
ocenienia zasadności wykonania przejścia dla pieszych we wskazanej przeze mnie lokalizacji 
tj. w obrębie skrzyżowania przy przejeździe kolejowym w miejscowości Szczukowice. 
W przypadku powołania Komisji proszę o przesłanie kopii protokołu z posiedzenia. Jeżeli opinia 
była pozytywna proszę o podanie terminu wykonania przejścia. Jeśli zaś opinia była negatywna 
proszę podać uzasadnienie tej decyzji. 


